

လါမးရး ၂၅သီ၊ ၂၀၂၁ နံၚ်

ဆူ Battle Creek တီးၤခၢၢ်သးကွီဟံၚ်ဖိပီဖိတဖၣ်.

လၢတၢ်သးခုဒီးတၢ်သးတမုၢ်တဖၣ်အပူၤ, ယကွဲးဒုးသ့ၣ်ညါသုလၢ ယမၤတၢ်ဖဲ Battle Creek တီးၤခၢၢ်သးကွီလၢယဲၢ်နံၚ်တီၢ်ပူၤဝံၤ အလီၢ်ခံ, ယဆၢတၢ်လီၤယသးဒီးတူၢ်လီၢ် ကွီခိၣ်အတၢ်ဖဲတၢ်မၤအသီတခါဖဲ St. Louis Park တီးထီၣ်ကွီန့ၣ်လီၤ. ယကမ့ၢ်သု ကွီခိၣ်တုၤလၢကွီန့ၣ်ကတၢ်တစုန့ၣ်လီၤ.

ယတၢ်ယုးယိၣ်ဟံၚ်ကဲဒီးတၢ်ဖဲဘျးစံးဖိၣ်ဘၣ် BCMS ကွီဖိ, ဟံၚ်ဖိပီဖိ ဒီးကွီပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ် ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ကီတၢ်ခဲဖးဒိၣ်လၢ ယကဟံၚ်လီၤတၢ်ဆၢတၢ်အဝဲအံၤန့ၣ်လီၤ. ယဟဲမၤတၢ်မုၢ်ဒိၣ်မး, မၤစၢၤကွီဖိတကစုၣ်စုၣ်ဒ်သိးအဝဲသ့ၣ်ကပလၢၢ်ဘၣ်တၢ်တူၢ်လီၢ်မုၢ်, ဒီးမၤသကိးတၢ်ဒီး ပကွီပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးကွီသရၣ်သရၣ်မုၢ်လၢဟ့ၣ်လီၤသးနီၢ်နီၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပဝဲကိးနီၢ်ဂၤဒဲး, ပဒုးအိၣ်ထီၣ်ကွီတတၢ်လၢ ဟံၚ်လုၢ်ဟံၚ်ပူၤ ကျဲၣ်သ့တၢ်ဖဲလိမၤဒီးအတၢ်မုၢ်လၢကွီဖိတဖၣ်လၢအထီ, တၢ်သိၣ်လိန့ၣ် လိဒီးတၢ်မၤလိမၤဒီးတၢ်လၢအကြးဝဲဘၣ်ဒီးတၢ်ဆဲးတၢ်လၢ, တၢ်ဟံၚ်ဖိၣ်မၤသကိးတၢ်, တၢ်တကွီဒိၣ်စံးအါဇၢတၢ် ဒီးတၢ်ဒုးပၣ် ယုၢ်တၢ်လၢဟံၚ်လုၢ်ဟံၚ်ပူၤကွီဖိတကစုၣ်စုၣ်ဒ်အနီၢ်ကစၢ်တၢ်အိၣ်ဖျါနီၢ်နီၢ်အသိးန့ၣ်လီၤ. ပမၤဂၤထီၣ်ပကွီတတၢ်ခိဖျါ ဟ့ၣ်နီၤဟ့ၣ်ခိပတၢ် လဲၤခိဖျါဒီးမၤလၢကပီပတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်ဒ်တၢ်ဖဲလိမၤဒီးအပုၤတတၢ်တခါအသိးန့ၣ်လီၤ. သုတၢ်ဆိၣ်ထွဲမ့ၢ်တပၣ်ယုၢ်ဘၣ်န့ၣ်ယ မၤလၢထီၣ်ပုၤထီၣ်တၢ်တန့ၢ်ဝဲဘၣ် ဒီးယစံးဘၣ်သုဒိၣ်မးန့ၣ်လီၤ.

ယခိၣ်န့ၣ်ကရူၢ်ကကွီယုပကွီတတၢ်ကရုဖိသ့ၣ်တဖၣ်လၢအကပၣ်ယုၢ်ပၣ်ဂီၢ်ဖဲ တၢ်သံကွၢ်သံဒီးတၢ်(အ့ထၢၣ်ဘျဲ)အကရူၢ်ဖိတခါအ ပူၤန့ၣ်လီၤ. Assistant Superintendent Billy Chan ကရဲၣ်ကျဲၤကိးပုၤပတံထီၣ်ကွီခိၣ်တၢ်မၤတဖၣ်လၢကဟဲအ့ထၢၣ်ဘျဲ ဖဲလၢအ့ဖျါအတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ. Mr. Chan ကဆုၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါသုတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိအလၢအပုၤဘၣ်ယးဒီး တၢ်ယုထၢကွီခိၣ်အတၢ်မၤကျိ ကျဲ ဒီးအတၢ်ဆၢကတီၢ်လၢဆူမဲၣ်ညါစ့ၤအတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ.

ပကမၤသကိးတၢ်တပူၤယီဒီးဟံၚ်ပနီၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ်ခွဲးယၢ်တဖၣ်လၢသုကထံၣ်သ့ၣ်ညါလီၢ်သးဒီးကွီခိၣ်အသီတကလ လၢကျိကျဲတ ဘိဘိ, လၢပကလုၤပိၢ်မၤထွဲ ကီၢ်စဲၣ်အတၢ်န့ၣ်လီၤ ဒီးဆူၣ်ချ့အတၢ်ဟံးစုန့ၣ်ကျဲ, တချးကွီထီၣ်ဖဲသ့ၣ်လၢလီၤကတီၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်ဘၣ်ယးတၢ်ဖဲတၢ်မၤကျိကျဲတခါဂုၤတခါဂုၤန့ၣ်, ဝံသးစုၤဆဲးကျိးယးန့ၣ်တက့ၢ်.

စံးဘျးသုလၢသုဟ့ၣ်ယၢတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢမၤသကိးတၢ် ယုၢ်ဒီးသုဒီးသုဖိလၢလါနံၚ်အါလါအတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ. ထီဘိန့ၣ်ယသးခုဒိၣ် မး ဖဲယန့ၢ်ဟူ ကွီဖိဒီးကွီပုၤမၤတၢ်ဖိလီၢ်လံၤတဖၣ်စံးကတီၢ်ဘၣ်ယးဒီး အဝဲသ့ၣ်အိၣ်ဖဲ Battle Creek တီးၤခၢၢ်သးကွီအဆၢကတီၢ် အဂ့ၢ်အခါန့ၣ်လီၤ. ယကသ့ၣ်နီၣ်ဘၣ်ပုၤကိးဂၤဒဲးလၢ အဟ့ၣ်ယၢတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢမၤတၢ်ပုၤဒီးတၢ်သ့ၣ်ဖဲသးညီအပူၤန့ၣ်လီၤ.

ပုၤဒီးတၢ်ဟံၚ်ကဲအါ,

LaNisha Paddock, Principal  
Battle Creek Middle School